
   

Borgernes input om plejehjem i Egedal 
 
Jens Vagn Nielsen: 
 
Jeg og min demente hustru lever p.t fint hjemme - og har via lokal Alzheimerforeningen - mange 
bekendtskaber til venner, pårørende og demente, hvor nogle er indlagt på lokalt plejehjem. 
Tidligere møde med vor borgmester, som udtalte "Jeg lytter - men vi har ingen penge" - fik mig til 
evaluere plejehjemmene yderligere - og blev glad, da byrådet senere donerede flere penge.  Men 
de seneste evalueringer fra vor venner, med indsigt i området - beretter om frygtelige, 
fængselsagtige forhold for især demente, hvis ønsker og andre forhold overhovedet ikke 
imødekommes - hvilket har medført, at min hustru har erklæret, at hun på ingen måde vil i 
"fængsel" - hvorfor jeg begynder, at finde andre alternative aktiviteter, med tanker om min 
manglende tillid til de mennesker, der burde anvende deres kompetente job, til at hjælpe vore 
svage ældre borgere. 
 


